

Møtereferat		<i>Vestfold Skyttersamlag</i>	
		<i>Styremøte V/2017</i>	
Tid (dato, klokkeslett):		07.11.2017, kl 18.30-21.30	Sted: Føylandveien 29B
Ordstyrer:	Tom Knudsen	Referent:	Linda Herland
Deltakere:	Tom Knudsen, Knut Ove Muldsvor, Jan Engen, Gunnar Gusland, Christian Henrik Dahl, Line Camilla Næss, Anne-Marit Fjeld, Irene Ellefsrød og Linda Herland		

Sak	Diskusjon og konklusjon	Ansvarlig	Tidsfrist
Sak 59/2017	<p>Utarbeide turnusliste for feltstevner: Turnus for arrangerende lag av samlagsstevne felt. Lag som skal hjelpe til står i parentes: 2017: Sem (Sandar&Sandefjord og Slagen) 2018: Nøtterø (Holmestrand&Omegn og Hedrum) 2019: Holmestrand&Omegn (Andebu, Styrvoll og Hof) 2020: Andebu (Sande, Hvarnes og Høyjord&Ramnes) 2021: Sande (Larvik, Sandar&Sandefjord og Våle) 2022: Larvik (Sem, Slagen og Tønsberg) 2023: Sem</p> <p style="text-align: right;">Sak: Lukket</p>		
Sak 60/2017	<p>Årsrapport - status: Pr 07.11.17 mangler samlaget rapport fra Hedrum og Våle. Tønsberg sin rapport blir foreløpig ikke godkjent.</p> <p style="text-align: right;">Sak: Åpen</p>	Tom	
Sak 61/2017	<p>Møte i Viken 1-kretsen 24. oktober: 24. oktober deltok Tom Knudsen, Sven Idland og Anne-Marit Fjeld på Viken-møte på skytterhuset til Fiskum;</p> <ul style="list-style-type: none"> • Evaluering av forrige møte • 6-kanten – Vestfold skal fungere som oppmann i 2018. • Terminliste • Årsrapport fra skytebanekontakt (Sven Idland). Det blir ny skytebanekontakt i Viken 1. • Regnskap/økonomi • Mulighet for nettpåmelding til Viken 1-stevner <p style="text-align: right;">Sak: Lukket</p>		
Sak 62/2017	<p>Dugleiksmærke registrering. 2018: Fra neste år skal skytterlagene selv bestille Dugleiksmerkene. Samlaget vil tilby lagene et kurs/veiledning i hvordan man skal registrere resultater og bestille merker (slutten av august).</p> <p style="text-align: right;">Sak: Åpen</p>	Tom	31.07.17
Sak 63/2017	<p>Ombudsmøte 3. desember "Vindfjelltunet":</p> <ul style="list-style-type: none"> • Agenda 		

	<ul style="list-style-type: none"> • Innkomne saker: Høringssak DFS – lagene må ta stilling til sakene NM Felt og undersøkelse fra DFSU • Saker fra styret (utgifter – bl.a priser for medaljer/premier) • Satsingsområde 2018 • Stevnekontingent 2018 (L30/2017) • Valg 2017 • Utmerkelser <p>Det er fire verv som samlaget må utnevne – samlagets forslag i parentes: Samlagsinstruktør (Daniel Davidsen og Knut Ove Muldsvor), Web-ansvarlig (Jan Engen), IT-kontakt (Knut Ove Muldsvor) og Mediekontakt (Tor Jarle Nystuen).</p> <p>Styrvoll skal utnevne en representant til valgkomiteen (Kjell Arild Hellenes).</p> <p>Irene ordner med blomster til møtet.</p> <p style="text-align: right;">Sak: Lukket</p>	Irene	02.12.17
Sak 64/2017	<p>Økonomi – regnskap/budsjett Ved avslutning av regnskapet 31.10.17 hadde samlaget kr 153.787,50 på konto. Det besluttet derfor å overføre kr 101.576,55 (fra Horten&Borre) til en egen konto.</p> <p>Forslag til budsjett for 2018 ble satt opp.</p> <p style="text-align: right;">Sak: Lukket</p>		
Sak 65/2017	<p>Terminliste og aktivitetskalender 2018: Det første styremøtet blir hos Jan Engen torsdag 4. januar 2018. Tom setter opp dato for resten av møtene – styremøter og ledermøter – og sender ut oversikt pr e-post.</p> <p style="text-align: right;">Sak: Lukket</p>	Tom	
Sak 66/2017	<p>Endring av valgloven vedrørende innføring feltutvalg på tre personer: Saken refereres på ombudsmøtet – før valget.</p> <p>Styret vil forslå følgende medlemmer i samlagets feltutvalg for 2018: Tom Knudsen, Jan Engen og Christian Henrik Dahl.</p> <p style="text-align: right;">Sak: Lukket</p>		
Sak 67/2017	<p>Invitasjon av leder og sekretær fra Sande skytterlag til ombudsmøte: Til informasjon.</p> <p style="text-align: right;">Sak: Lukket</p>		
Sted og dato: Føymland , 07.11.2017		Signatur: <i>Linda Herland</i>	